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O.s. Klouzačka v roce 2011 zorganizovalo kupu akcí pro rodiny s dětmi, ale i pro ostatní občany
Třebotova. Zde najdete shrnutí všech akcí a činností. Všem, kteří se na nich podíleli či přispěli
finančně, vřele děkujeme a těšíme se na spolupráci i v letošním roce.

  

      

Ke stažení:

  

 

    
    -  Zpráva o činnosti za rok 2011 ve formátu PDF  (tato zpráva)  
    -  Zpráva o hospodaření za rok 2011  [pdf]  

  

 

  

 

  

21. ledna – Klub Tobogan, školní zralost

  

Po úspěšném zahájení Klubu Tobogan, který se zaměřuje především na rodiče, jsme na pátek
21.1.

  

připravili zajímavou besedu na téma "školní zralost u předškolních dětí-profil prvňáčka". Besedu
vedla
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zkušená dětská psycholožka a terapeutka, matka dvou dětí, Mgr. Olga Pařízková a jejím
obsahem

  

kromě konkrétních dotazů byly ucelené informace o tom, co by mělo dítě umět před nástupem
do

  

školy, jak to zjistit a jak jim pomoci vše dobře zvládnout. Beseda proběhla v učebně Základní
školy

  

Třebotov, za poskytnutí prostor děkujeme řediteli Mgr. M. Říhovi.

  

 

  

27. února – Jarní burza dětských ptřeb

  

V neděli 27.2.2011 byl v hale ZŠ Třebotov od rána čilý ruch- připravovali jsme prostory tak, aby
v

  

nich mohla dopoledne proběhnout druhá burza dětského oblečení a potřeb. Tentokrát se
prodávaly

  

většinou jarní a letní oblečky, ale opět i botičky, hračky, knížky a sportovní potřeby. Účast

  

prodávajících i kupujících byla hojná. Neprodané oblečení mohli prodejci opět zanechat na
místě,
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tentokrát putovalo do Klokánku (zařízení Fondu ohrožených dětí) v Hostivici. Děkujeme ZŠ
Třebotov

  

za poskytnutí prostor pro tuto akci.

  

 

  

5. března – Masopust

  

V sobotu 5.3.2011 se uskutečnil již devátý ročník tradičního třebotovského masopustu. Sraz byl
jako

  

vždy u kostela ve 14 hod, kde nás svými scénkami pobavili hasiči místního SDH, zpěvem nás

  

potěšily děti zdejší základní školy. Za lidové ceny se prodávaly jitrnice, svařák a kafe, čaj pro
děti byl

  

zdarma; rozdávaly se koblihy a další dobroty napečené místními maminkami. Od kostela se

  

vydal průvod na cestu obcí s jednotlivými zastávkami až k restauraci u Růžičků, kde bylo pro

  

děti připraveno divadelní vystoupení a pro všechny živá hudba k tanci i poslechu. Těší nás, že
stále

  

více účastníků chodí v maskách, které byly velmi nápadité a různorodé. Děkujeme
přispěvatelům –
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OU Třebotov za finanční podporu, OS Naděje za věcné dary, p. Matějovskému za finanční dar,

  

hlavním organizátorům – manželé Kadlecovi a Černí, všem zapojeným maminkám z Klouzačky
i

  

mimo ni, spolku Slovan za pomoc s realizací masopustu, pí uč. Makovcové za výbornou
přípravu

  

vystoupení, p. Říhovi a dětem za zpěv a především pak hasičům za jejich velmi vydařené
scénky!

  

duben

  

Na hřišti proběhla "jarní kontrola" – úklid nepořádku, zjištění stavu herních prvků + potřebných
prací,

  

p. Typolt začal se sekáním trávy – děkujeme ZŠ za zajištění této práce po dobu jarních a
letních

  

měsíců. Dne 20. Dubna proběhla na hřišti roční profylaktická kontrola herních prvků – za
spoluúčastní

  

ZŠ Třebotov, všechny herní prvky byly shledány provozuschopnými, kopie protokolu je
přiložena k

  

dokladu v účetnictví a zároveň v ZŠ.
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6. dubna – Valná hromada

  

Cukrárna La Roccia, viz zápis

  

 

  

8. dubna – beseda Tobogan, návykové látky

  

V pátek 8. dubna proběhla v prostorách ZŠ beseda na téma "návykové látky" se zaměřením na

  

problematiku drog u dětí. Pan Mgr. Jaroslav Šejvl si připravil velmi zajímavé povídání a
poutavou

  

prezentaci a je trochu smutné, že účast nebyla dle očekávání. Účastníci vyslechli část
prezentace a po

  

zbytek času proběhla diskuze na konkrétní otázky. Druhá část besedy se již nekonala.

  

 

  

30. dubna – úklid Kulivé hory
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V sobotu 30. dubna 2011 se po celém světě uskutečnily akce spojené s úklidem přírody, tzv.
CITO

  

Eventy. My jsme se připojili akcí s názvem "úklid Kulivé hory", do které se zapojil Třebotov a

  

Solopisky. Na úklid přišlo díky CITO hodně "přespolních", z místních to byli převážně rodiny s
dětmi.

  

Děti se úžasně do úklidu zapojily a společnými silami jsme na obou sběrných místech dali
dohromady

  

70 pytlů odpadků a k tomu další "harampádí" - koberce, pneumatiky, zrezavělé nářadí a další!
Je

  

smutné, s čím se ta naše matka příroda musí potýkat, ale velmi potěšující, že se najdou lidi,
kterým to

  

není lhostejné. Všem účastníkům děkujeme za záslužnou činnost! Pro r. 2012 chystáme čištění
přírody

  

spojit s oslavou Dne Země, který připadá na 22. Dubna.

  

 

  

29. květen – Dětský den
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MDD jsme v tomto roce společně oslavili v neděli 29. 5. odpoledne na Brandejsce, kde pro malé
i

  

větší účastníky byla připravena řada atrakcí i odměn. Už při příchodu na místo bylo jasné, co je
letos

  

atrakcí číslo jedna. Hasiči připravili houpačku zavěšenou na laně, které vedlo nahoře nad strání
mezi

  

stromy a dole končilo zaparkovaným hasičským autem. Děti se musely nejprve do kopce
proplazit

  

překážkovou dráhou a zvládnout slalom, za odměnu se svezly houpačkou po laně dolů. Nutno
dodat,

  

že před překážkovou dráhou se tvořila neustále dlouhá fronta a děti trpělivě čekaly. Plno ale
bylo i u

  

všech ostatních atrakcí. Vedle hasičů si děti zpívaly známé i méně známé písničky s hudbou,
někteří

  

odvážlivci i bez hudby. V dolní části Brandejsky se pod plachtou tvořilo ve výtvarné dílně. K
dispozici

  

byly odřezky dřeva, kladívka a hřebíky a následně barvy k vylepšení dřevěných výrobků. Nelze
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zapomenout také na pohádkové stanoviště s házením míčků na draka, na kolo štěstí či
orientační běh.

  

Když už děti obešly všechny stanoviště, vydaly se do okolí sbírat zmrzlinové odměny - buď do

  

Restaurace U Růžičků nebo do cukrárny La Roccia. Mnoho se jich pak ještě vrátilo zopakovat si

  

některé atrakce nebo si pohrát s kamarády. Pro všechny bylo k dispozici občerstvení v podobě
limonád

  

a tradičního opékání buřtíků. O úspěch dětského dne se značnou měrou zasloužili hasiči z SDH

  

Třebotov a za to jim patří náš velký dík. Jen těžko bychom se také obešli bez příspěvků: OÚ
Třebotov

  

– finanční podpra, charitativní ogranizace Naděje – nepeněžní dary, autoservis Matějovský –
peněžitý

  

dar, restaurace U Růžičků a cukrárna La Roccia – zmrzlinový příspěvek. Děkujeme!

  

 

  

12. červen – brigáda na hřišti

  

Tentokrát jsme se sešli s cílem pohrabat zaschlou trávu, prosekat vzrostlou trávu kolem plotu
(bohužel
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jedna účastnice si prosekla i prst, ale naštěstí vše dobře dopadlo). Cílem brigády bylo též
naplánování

  

prací, které je nutno zajistit dodavatelsky, dohoda o nákupu houpaček, úprava laviček a další.

  

Následovaly tyto práce, které proběhly během léta: p. Holinka opravil uhnilý trám u pískoviště a

  

houbou porostlé trámy odborně ošetřil a vystužil přechodovou část hradu, opravil sedátka na
lavičkách

  

a podlahu v domečku. To vše pro nás udělal zcela zdarma, děkujeme. Díky daru manželů
Linkových,

  

kteří věnovali částku 15 tis. Kč jsme mohly zajistit nátěr všech herních prvků odborníkem na
slovo

  

vzatým – tedy malířem. Avšak po určité době se zjistilo, že zvolené barvy zcela nevyhovují, rsp.
na

  

místech, která jsou hodně namáhána se začala barva odlupovat – po konzultaci s odborníkem
je to

  

způsobeno právě velkou námahu těchto ploch, dále působí i vlivy počasí a též staré materiály.

  

Nicméně byla práce reklamována a p. Vejvoda přislíbil, že svou práci na jaře 2012 opraví a
natře zbylé
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prvky.

  

 

  

7. září – schůzka OS

  

Opět jsem se sešly v cukrárně La Roccia, abychom si udělaly plán akcí do konce roku a sdělily
si

  

aktuální stav hřiště a další organizační záležitosti. Zápis ze schůzky přiložen.

  

 

  

7. října – Drakiáda

  

Tentokrát nás trochu potrápilo počasí, protože jsme do poslední chvíle nevěděly, jestli
nebudeme

  

muset Drakiádu kvůli dešti přesunout na jiný termín. Naštěstí se asi hodinu před začátkem
krásně

  

vyjasnilo a my se pustily do příprav. Při pouštění draků jsme se sešli na poli za školním hřištěm.

  

Jelikož hezky foukal vítr, bylo opravdu těžké vybrat nejlépe létající draky. Nakonec jsme vybraly
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3

  

vítěze a i ostatním musíme gratulovat, že letos se jejich dráčci dobře proletěli. Vybrali jsme také
3

  

nejkrásnější draky, kdy jsme museli samozřejmě ocenit jediného doma dělaného draka a další

  

zajímavé letce. Poté jsme se přesunuli na školkové hřiště a opekli jsme si buřtíky, popili svařák
a čaj.

  

Chvíli po šesté hodině nám ale počasí dalo jasně najevo, že je čas jít domů, a tak někteří z nás
i trochu

  

zmokli. Děkujeme Základní a Mateřské škole Třebotov za pomoc při přípravě občerstvení a za

  

poskytnutí školkového hřiště.

  

 

  

14. října – klub Tobogan, „vady pohybového aparátu“

  

V pátek 14.11. se na besedě k problematice vývojových vad sešly především maminky malých
dětí.

  

Malými dětmi se také začalo – probral se problém asi nejčastější – vtočený kotník, s tím
související
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plochá noha, a současně jeho řešení: nejen správná obuv a ortopedická vložka, ale také jejich
důležité

  

vlastnosti a parametry. Přes další vady se přednášející pomalu přesunul k dospělým a tím také
k

  

vysokým podpatkům a jejich vlivu na pohybový aparát. Důležitý závěr z přednášky byl ten, že v

  

dětství lze srovnat téměř jakoukoliv vadu – jen je třeba se o problém zajímat a řešit ho, v
dospělosti lze

  

u vyvinutých vad alespoň ulevit od bolesti. Přednáška Ing. Černého byla zajímavá; škoda, že

  

návštěvníků nebylo víc. Tato problematika je totiž i ze strany lékařů často opomíjena.

  

 

  

15. října – Podzimní burza dětských potřeb

  

Na podzimní burze se opět sešla spousta prodávajících, a tak bylo z čeho vybírat. Někteří
prodejci

  

nabídli velmi dobré ceny, takže kdo nakoupil - neprohloupil. Poptávka byla po oblečení, ale
hodně
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také po sportovních potřebách na zimu a po hračkách. Bylo příjemné, že jeden mladý účastník
burzy

  

prodával za symbolickou cenu domácí koláč, a tak jsme nejen dobře nakoupili a prodali,
popovídali si

  

se známými, ale dokonce jsme si také pochutnali. Do budoucna bychom rádi přilákali více
prodejců

  

věcí pro starší děti, protože o tyto věci je velký zájem. A také budeme zvát rodiče nejmenších
dětí,

  

kteří jistě ocení velký výběr oblečků. Bude také snaha zasadit se o větší propagaci této akce.

  

Děkujeme ZŠ za poskytnutí prostor.

  

 

  

Září, říjen – hřiště

  

Na sklonku léta a ještě během podzimu proběhly na hřišti ještě další dodavatelsky zajištěné
práce –

  

obložení betonové obruby kolem pískoviště gumovou pryží, vytvoření dopadové plochy pod
kolotoč,
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výměna písku v pískovišti – na tom má zásluhu p. Kormunda, který nám písek vyměnil a dodal
zcela

  

zdarma. Na jaře bude ještě dosypán další písek.

  

 

  

11. listopad – Svatomartinský lampionový průvod

  

Druhý ročník lampionového průvodu jsme zahájili na Brandejsce, kde jsme společně vyslechli

  

legendu o svatém Martinovi, rozsvítili jsme lampiony a po vyznačené trase jsme se vydali "po

  

stopách" Martina až k místnímu kostelu, tedy kostelu sv. Martina. Ten zanechal dětem před
dveřmi

  

kostela vzkaz - bohužel už tam zůstala jen bílá podkova, ale o to větší "bojovka" byla pro děti
najít v

  

kostele samotného Martina i s bílým koněm. Nakonec ho všichni našli vyobrazeného nad
oltářem a

  

pak už nic nebránilo tomu, abychom se vrhli na výborné svatomartinské rohlíčky

  

napečené klouzačkovými maminkami - děkujeme! Na závěr jsme vypustili několik lampionů
přání,
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jimž se naštěstí podařilo vznést se nad střechu kostela, takže všechno dobře dopadlo.

  

 

  

16. listopad – valná hromada OS

  

Tentokrát jsme se svolaly valnou hromadu sdružení především kvůli změně sídla OS a tedy i
úpravě

  

stanov. Všemi přítomnými bylo po předchozí dohodě s paní starostkou odhlasováno nové sídlo
na OU

  

Třebotov, adresa: Klidná 69. Toto bylo zaneseno do stanov spolu s drobnými úpravami oheldně

  

členství v OS Vše v přiloženém zápise.

  

 

  

4. prosinec – vánočně laděné mikulášské divadlo

  

Adventní dobu a svátek sv. Mikuláše jsme si připomněli v neděli 4. 12. tradičním vánočním

  

divadýlkem pro děti na třebotovské Tvrzi. Již podruhé k nám zavítal Honza Hrubec, tentokrát s

 15 / 18



Zpráva o činnosti za rok 2011

Napsal uživatel Administrator
Neděle, 15 Duben 2012 15:07

  

představením Klaunské Vánoce. Děti se u představení opravdu nenudily, nejen že se zasmály,
ale byly

  

často i zapojeni do produkce. Někdy to bylo až těžké je kočírovat ☺. Na závěr dětem rozdávali
anděl a

  

čert připravené balíčky. Děkujeme manželům Sedláčkovým za poskytnuté zázemí za
zvýhodněnou

  

cenu a jejich dcerám za rozdávání balíčků.

  

 

  

Celoroční aktivity OS:

  

  

Klub Klouzajda – cvičení pro malé děti

  

Již několik let probíhá cvičení pro malé děti zhruba ve věku 1-3 roky v doprovodu rodičů. V I.
pol. r

  

2011 se všichni scházeli každé úterý v 8:30 v tělocvičně a poté se část rodičů s dětmi přesunula
do
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prostor školní družiny, kde probíhala hernička pro děti někdy s výtvarným tvořením, jindy jen
hrou a

  

povídáním maminek. Pro II. pol. se zachovalo úterý, čas se posunul na 9. hod. Časem
účastníků

  

ubývalo, takže se do herny přestalo chodit a zůstalo pouze cvičení, které stále probíhá. Tuto
aktivitu

  

má vždy na starost jedna z klouzačkových maminek, aktivita je bezplatná a prostory tělocvičny
máme

  

k dispozici také zdarma. Za prostory ŠD jsme zpočátku platily smluvené nájemné, ale od září
2011 je

  

po dohodě o vzájemné spolupráci mezi OS a ZŠ poskytnutí prostor zdarma. Za vedení klubu
děkuji

  

Věře, Katce F. a Jitce Š., jsou-li další maminky, též jim děkuji.

  

 

  

Cvičení pro ženy

  

Probíhá pod vedení Katky F., ale z jistých důvodů bylo cvičení do září 2011 přerušeno s tím, že
na jaře
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2012 se opět cvičení rozběhne. Zatím cvičení probíhalo ve středu ve večerních hodinách.

  

 

  

Vypracovala Veronika Černá

  

Dne 28. března 2012

  

 

 18 / 18


